
Notulen Bestuursvergadering 4 oktober 2021 

Afwezig: Otto van Harmelen( vakantie), Niels Heemskerk 
Aanwezig: Paul Wiegerinck, Marije Alma, Wilja Klein Teeselink, Pam van’t Hof (verslag) 

  

Inloop: Eric Suyten, namens werkgroep Centrum 
Bloembollen actie Vullerschool, te kostbaar. Locaties bloembakken zijn bepaald. De begroting is 
opgesteld voor 2021 en 2022. 

Gedacht wordt om de Noord en Zuid zijde van de Hoofdstraat te verfraaien met een vrolijke 
strook bloembollen. Offertes zijn aangevraagd. Mogelijk subsidie aanvragen bij het Oranjefonds, 
in combinatie met sociaal aspect, (Lieke Pieters). Er wordt gezocht naar een vaste locatie voor 
het opbergen van het gereedschap. Toestemming vragen aan Gemeente voor het planten van 
de bollen en het gebruik van water en het plaatsen van stevige professioneel uitziende 
plantenbakken. Inmiddels zijn er zeven vrijwilligers. Samen een band kweken, regelmatig 
samenkomen, wellicht in de Brink naast de kerk. 

In de nieuwsbrief zal men komende tijd nader geïnformeerd over de voortgang. 

Goedgekeurd 

2. Woonvisie: Jasper Peters heeft zijn afstudeerscriptie “Gorssel voorbij 
2023”afgerond en aangeboden aan de Gemeente. Leuk, informatief en goed 
geïllustreerd. De rol van de DR staat los van deze scriptie en ook los van de 
Woonvisie. Het lijkt raadzaam dat Otto nog eens uitlegt in de Nieuwsbrief 
(wellicht ook elders, Gorssel.nl?) hoe de rol van de DR is. Kerngedachte is en 
blijft dat Gorssel een groen dorp is en moet blijven. 

3.Cultuur :  Het boek “Met het Oog op Gorssel” wordt binnenkort gepubliceerd. De DR zal 
helpen met  het zoeken naar financiering. 
Overleg met de beide scholen moet weer worden opgestart wat de erfgoededucatie betreft. 
(Tsjeard Veenstra) 

4.Zorg en Welzijn 
Eenzame dorpsbewoners zijn via de enquête “in kaart” gebracht. Samen met de Borkel worden 
projecten opgezet. Subsidiemogelijkheden via het Oranjefonds, zo lang er een sociaal element 
aangekoppeld is. (mogelijk is er €15.000,- beschikbaar). Goede ideeën zijn welkom! 

5.Duurzaamheid: Sierk Plaat laat weten dat er nog steeds slib geloosd wordt in het Zandgat. 
Oproep tot alert opnemen in de Nieuwsbrief. Er schijnt een mestverwerkingsfabriek bij de A1 te 
komen ( oude AKZO terrein ). Is dat zo? Uitzoeken, tips welkom. 
Toekomst van de boerderijen op de Enk: steeds moeizamer, als gevolg van meer regelgeving, 
zowel  Nederlands en Europees. Hoe te overleven, DR moet meer aandacht vragen voor deze 
dorpsbewoners. Inloop volgende vergadering? 

Ooievaarsplaag?! Wat te doen 

Energiepositie schets gemaakt door Henri Jaartsveld. 

Locaties aangeven in Woonvisie van belangrijke natuur en landschapselementen. 

6.Verkeer: onderzoek met Gemeente uitvoeren naar hinder bij de verkeersdrempels. Men heeft 
last van trillingen en lawaai. Dorpsgenoten rijden te hard, ondanks 30 km bord. Gasten weten 
niet dat de hoofdstraat 30 km gebied is. Suggestie : permanente snelheidsmeters opstellen 
Noord en Zuid kant. En de Hoofdstraat opnieuw inrichten. 



Voetgangersgebied rond de Jumbo en Trefpunt buitengewoon slecht en onoverzichtelijk. Laat de 
Gemeente actie ondernemen!! 

Wanneer wordt er geschouwd, doorgeven aan Wouter Swam 

8.GA! geen nieuws 
9. ALV? Q1 2022. We organiseren wel een nieuwjaarsreceptie, wellicht ergens op 

een boerenerf?? 
10. Contact met Wouter Swam kan veel beter. 
11. Dorpsraden overleg : vooroverleg op 11/10 – Otto gaat 

17/11: Overleg. Gorssel is gastheer, waarschijnlijk ontvangst in de Brink ( Pam zal navragen) 

Wvttk: overleg kernwethouder: 18/11.waar? 
Volgende vergadering: 1 november 2021. 

 


